
Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FRI UNIZA  

zo dňa 29.3.2022 
 

Prítomní členovia: Bachratá, Bachratý, Boško, Čičmancová, Dubovec, Moravčík, Mulík, Olešnaníková, 

Pančíková, Přikrylová, Ševčík, Šotek, Tarábek, Uramová, Varga, Václavková, Vrábel 

Neprítomní členovia: Kolok, Majer, Marušincová, Segeč 

Hostia: Kršák, Lendel, Koháni, Rešetková 

 

Program rokovania: 

1. Prerokovanie návrhu na schvaľovanie prodekanov. 

2. Prerokovanie návrhu na zloženie Vedeckej rady FRI UNIZA. 

3. Prerokovanie návrhu na zmenu organizačnej štruktúry FRI UNIZA. 

4. Prerokovanie aktualizovaného obsahu študijných programov pre 1. a 2. stupeň štúdia v rámci prípravy 

komplexnej akreditácie. 

5. Rôzne. 

 1. Vyhodnotenie úloh. 

Zasadnutie AS otvoril predseda AS p. Varga, privítal členov a konštatoval, že senát je uznášaniaschopný 

s počtom prítomných členov 17. Rokovanie prebiehalo hybridne v miestnosti RA101 a prostredníctvom 

aplikácie MS Teams. 

Predseda AS predložil program rokovania na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 14, proti: 1, zdržal sa: 0. 

 

1. Prerokovanie návrhu na schvaľovanie prodekanov. 

P. dekan predložil návrh na schválenie kandidátov na prodekanov. P. Dubovec sa pýtal, či nie je potrebné 

rozšíriť tím prodekanov vzhľadom na ich pracovné zaťaženie. P. dekan odpovedal, že potrebujú najmä 

administratívnu posilu. P. Bachratý sa pýtal na platnosť mandátu vzhľadom na novelu vysokoškolského 

zákona. P. dekan odpovedal, že riešia momentálnu situáciu a na základe požiadaviek vyplývajúcich z nového 

VŠ zákona bude vytvorený nový štatút ktorý bude situáciu upravovať. 

 

Predseda AS predložil kandidátov na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15. 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

doc. Ing. Viliam Lendel, 

PhD. 

14 0 1 0 

doc. Ing. Peter Martón, PhD. 15 0 0 0 

Uznesenie 2022/09: AS FRI UNIZA schvaľuje doc. Ing. Viliama Lendela, PhD. a doc. Ing. Petra 

Mártona, PhD. za prodekanov FRI UNIZA . 

 

2. Prerokovanie návrhu na zloženie Vedeckej rady FRI UNIZA. 

P. dekan predložil návrh na zloženie Vedeckej rady FRI UNIZA. Funkčné obdobie momentálne pôsobiacej 

Vedeckej rady končí 31.3.2022. P. dekan sa snažil začleniť odborníkov z oblastí, ktorým sa venujeme 

a navrhol členov tak, aby mala zastúpenie každá katedra. P. Dubovec sa pýtal, či Vedecká rada ostane aj po 

aplikácií novely VŠ zákona. P. dekan odpovedal, že najbližší rok by sa nemala meniť a potom bude závisieť 

od nastavenia organizačnej štruktúry. 

Predseda AS predložil kandidátov na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16. 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

doc. Ing. Emil Kršák, PhD. 16 0 0 0 

prof. Mgr. Ivan Cimrák 16 0 0 0 

Dr.  doc. Ing. Mária Ďurišová, PhD. 16 0 0 0 

prof. RNDr. Jaroslav Janáček, CSc. 16 0 0 0 

prof. Ing. Ľudmila Jánošíková, PhD. 16 0 0 0 

doc. Ing. Ondrej Karpiš, PhD. 16 0 0 0 

prof. Ing. Martin Klimo, PhD. 16 0 0 0 



doc. Ing. Michal Koháni, PhD. 16 0 0 0 

prof. Ing. Milan Kubina, PhD. 15 1 0 0 

prof. Ing. Alžbeta Kucharčíková, 

PhD. 

16 0 0 0 

doc. Ing. Viliam Lendel, PhD. 16 0 0 0 

prof. Ing. Vitaly Levashenko, PhD. 14 0 2 0 

doc. Ing. Peter Márton, PhD. 16 0 0 0 

prof. Ing. Karol Matiaško, PhD. 16 0 0 0 

prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. 16 0 0 0 

prof. Ing. Jozef Ristvej, PhD. 14 1 1 0 

doc. Ing. Pavel Segeč, PhD.  16 0 0 0 

doc. Ing. Peter Ševčík, PhD.  16 0 0 0 

prof. Ing. Pavol Špánik, PhD. 15 1 0 0 

prof. Ing. Ivan Brezina, CSc. 16 0 0 0 

Bratislava prof. Ing. Pavel Čičák, 

PhD. 

16 0 0 0 

doc. RNDr. Ing. Marcel Jiřina, Ph.D. 16 0  0 0 

prof. Ing. Ivan Kotuliak, PhD. 14 0 2 0 

doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, 

Ph.D. 

15 0 1 0 

prof. Ing. Jaroslav Porubän, PhD. 16 0 0 0 

prof. Ing. Karel Šotek, CSc. 16 0 0 0 

prof. Ing. Liberios Vokorokos, PhD. 16 0 0 0 

Uznesenie 2022/10: AS FRI UNIZA schvaľuje navrhnutých členov Vedeckej radi FRI UNIZA. 

 

3. Prerokovanie návrhu na zmenu organizačnej štruktúry FRI UNIZA. 

P. dekan odôvodnil potrebu zmeny organizačnej štruktúry. Vzhľadom na vyťaženie na dekanáte je potrebné 

ďalšiu administratívnu podporu pre prodekanov a pre študijné oddelenie. Taktiež je potrebná zmena pracovnej 

pozície a vytvorenie miesta pre zamestnancov, ktorým končí pôsobenie na projektoch. 

Predseda AS predložil návrh na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 17, za: 17, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie 2022/11: AS FRI UNIZA schvaľuje „Návrh na zmenu organizačnej štruktúry FRI UNIZA“. 

 

4. Prerokovanie aktualizovaného obsahu študijných programov pre 1. a 2. stupeň štúdia v rámci 

prípravy komplexnej akreditácie. 

P. prodekan Koháni informoval o priebehu konferenciu, kde boli predstavené št. programy, kde sa zúčastnili 

aj odborníci z praxe a firmy, ktoré majú potencionálny záujem o našich záujemcov. P. Bachratá navrhla 

prehodnotiť prácu so zahraničnými študentami, kvôli veľkej jazykovej bariére. Bolo by lepšie vytvoriť pre 

zahraničných študentov jeden krúžok, kde si vedia aj vzájomne pomôcť pri riešení úloh. P. Ševčík navrhol 

doučiť študentov slovenčinu v čase od prijatia po začiatok štúdia formou intenzívneho kurzu.  
 

 

5. Rôzne. 

- Prvým bodom bolo vyhodnotenie úloh. P. prodekan Lendel informoval o priebehu riešení úloh, predstavil 

niektoré závery vyplývajúce zo štatistík, niektoré úlohy zatiaľ čakajú na vyhodnotenie. P. dekan pripravil 

čiastočnú analýzu k druhej úlohe, ktorú aj predstavil. Súbor s analýzou je k dispozícii na vyžiadanie u p. 

dekana. Prezentácia záverov po vykonaní analýz a vyhodnotenia štatistík zo všetkých úloh sa uskutoční 

na nasledujúcom rokovaní senátu. 

- P. Dubovec ocenil aktivitu vedenia s pridaním zrkadla oproti výjazdu z parkoviska 

- P. Varga upozornil na technické problémy s počítačmi v niektorých učebniach, ktoré sú spôsobené 

aktualizáciami. P. dekan prisľúbil riešenie. 

 

 

 



Úlohy: 

 

Aktuálne úlohy Zodpovedný Termín 

Vypracovanie prehľadného zoznamu voliteľných predmetov 

a počtov prihlásených študentov za posledné roky a jeho 

predloženie členom senátu. 

p. prodekan Lendel 28.2.2022 

Vypracovať štatistiky ohľadom praktických cvičení 

z matematiky a informovať o efektivite imatrikulačného testu. 

Zhodnotiť ohlasy učiteľov tohto predmetu. 

p. prodekan Lendel 28.2.2022 

Analyzovať koľko študentov z tých, ktorí absolvovali a z tých, 

ktorí neabsolvovali PS dokončí 1. ročník 

p. prodekan Lendel 28.2.2022 

Urobiť štatistiku ako sa vyvíja štúdium u tých, ktorí boli 

prijatí na základe úspešného riešenia olympiád. 

p. prodekan Lendel 28.2.2022 

 

 

 

V Žiline 29.3.2022 Zapísal: V. Olešnaníková 

 Schválil: M. Varga 


